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Vi i S, MP, V valde att inte delta i beslutet eftersom marknadsförhållandena förändrats till det 
bättre och att det finns tydliga indikationer att ytterligare förbättringar kommer att ske till 
hösten.  Vi ansåg att det finns skäl att återuppta förhandlingen med berörda parter. Givet de 
förändrade förutsättningarna borde målsättningen varit att komma så nära den ursprungliga 
markanvisningen som möjligt,  vilket ligger mer i linje med gällande budget för Göteborg stad.  
 
 


